
 
Jegyzőkönyv 

Budaörs Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat 
2022. április 25-én 18 órakor megtartott  

 nyilvános üléséről 
 
Helyszín: 2040 Budaörs, Kamaraerdei Közösségi Ház, Kismartoni u. 45. 
 
Jelen vannak: Monostori-Kalovits Márk elnök, Kis Gyula, Bódis Tamás, Hajdu László és Nagy 
Géza a részönkormányzat tagjai, Kovácsné Lupás Adrienn a Közösségi Ház vezetője, Kovács 
Ferenc a Közösségi Ház gondnoka 
 
Jegyzőkönyvvezető: P. Berecz Anita 
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését, 
ismertette a meghívó szerinti napirendet, melyet a részönkormányzat 5 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
3/2022.(IV. 25.) K-RÖK sz. határozat  
Napirend 
 

1.) Térfigyelőrendszer bővítése Kamaraerdőn 
 
 
Napirend előtt: 
 
Kis Gyula bizottsági tag: Volt egy busz útvonal módosítási javaslat, amivel kapcsolatban volt 
egy megbeszélés, ezzel kapcsolatban érdeklődik, hogy mit döntött a Műszaki Ügyosztály. a 
másik, amit jelezne, hogy megkeresték a Kismartoni úti lakosok egy bizonyos Vadai nevű lakos 
miatt, aki talán kutyatenyésztéssel foglalkozik, s megőrjíti a szomszédokat egy utcával lentebb 
és fentebb is, fenyegetőzik. Videók és hangfelvételek vannak róla, hogy éjszakára kiköti a 
kutyákat a kerítéshez, s vonyítanak egész éjjel, állítólag kutyasíp is üzemel, ami megőrjíti az 
állatokat. Kisgyermekes családok nem mernek arra menni, nem tudnak pihenni éjszaka az 
emberek. Életveszélyesen megfenyegetett több embert, hogy kinyírja őket, ha feljelentik, 
konyhai maradékot dobál át a kerítésen, s ott eteti a kutyákat, távoltartási végzés van ellene. 
Szerinte ez már nem csak közveszélyes, hanem közegészségügyi probléma is, a Tények című 
műsorban is benne volt a téma.  
 
Hajdu László bizottsági tag: Szóba került ez most a testületi ülés egyelőtti egyeztetésen, s 
az Önkormányzat megtette a szükséges bejelentést a Kormányhivatalnál, ahová tartozik az 
ügy. Ennyit tudtak tenni, a folyamat elindult.  
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: Az első javaslatra reagálva azt tudja mondani, hogy volt 
egyeztetést a busz üzemeltetésével kapcsolatban. Elhangzott, hogy hosszú távon 
elképzelhető, hogy bizonyos jelentős extra anyagi ráfordítás mellett majd bővüljön ez a 
struktúra, most jelenleg nagyjából kettőszázmillió forintot költ a város, hogy a jelenlegi szinten 
és útvonalon üzemeltesse a rendelt szolgáltatást, ami a lakosoknak ingyen van. Ennek az 
ilyenfajta bővítése, amit valóban végig jártak, megnézték, most úgy néz ki, akár 
másfélszeresére is emelheti a jelenlegi költségeket, s sajnos azt kell mondja a jelenlegi külső-
belső gazdasági környezetben abszolút ez kivitelezhetetlen, még ha fizikailag lenne is rá mód. 
Nagyon bízik benne, hogy javulnak majd a gazdasági lehetőségek, s akkor újra elővehetik ezt 
a témát, addig türelmet és megértést kérnek a lakosoktól. Most csak olyan módon tudnak 
költséghatékonyan javítani a helyzeten, hogy akár a csatlakozást vizsgáltatják meg.  
 



Bódis Tamás bizottsági tag: Beszélgetett egy lakossal, akinek a gyermeke busszal megy az 
iskolába, s egyetlen egy olyan járat van, ami beér csengetésre, a másik öt perccel később. Jó 
lenne elérni, hogy előrébb hozzák ezt a két járatot, vagy valahogyan összefésülték. Úgy 
hallotta, eleve túlzsúfolt a járat, de ezt csak ettől a szülőtől hallotta. 
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: Megvizsgálják, bár úgy tudja, fél nyolcra ér oda a busz, s 
akkor nyit az iskola, több szülő nehezményezné, ha mondjuk hamarabb lenne ott a busz, a 
másik esetnél meg úgy tudja, a csatlakozás a probléma, de megvizsgálják újra, lehet-e valamit 
tenni, hogy orvosolják a problémát. Új járat nagyon sokba kerülne, a menetidőt megnézik. 
 
Bódis Tamás bizottsági tag: A kétszáz millió csak a belső járat? 
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: Igen, ez csak a belső járat ára. A Vadai úrral kapcsoltban 
felvetettekre azt tudja mondani, hogy ő már novemberben több lakossal felvette a kapcsolatot, 
s a maga részéről minden olyan dolgot megtett, amit meg tehetett. Kabinetvezető úrral 
folyamatosan egyeztetett, birtokvédelmi eljárás indult, hosszú-hosszú órákat telefonált több 
alkalommal az érintettekkel. Ez nem egy olyan ügy, amiben a város többet tud tenni, nagyon 
szomorú és zavaró ez a dolog, de már rendőrkapitány úrral is egyeztettek, s többet nem tudnak 
tenni városi szinten annál, mint amit megtettek. 
 
Bódis Tamás bizottsági tag: Vizsgálta már valaki az illetőt?  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Kértek már szakvéleményt, két hónap az átfutási idő.  
 
Kis Gyula bizottsági tag: Az embereknél, akiket ez zavar, úgy csapódik le, hogy nem történik 
semmi, de nyilván nem így van. Reméli, nem fog semmi komoly baj történni, minden tisztelete 
az ott lakóknak, hogy ezt még tűrik.  
 
Bódis Tamás bizottsági tag: A birtokvédelmi eljárást lefolytatta a város, tudja, hogy több 
esetben volt kint a rendőség.  
 
Nagy Géza bizottsági tag: Kéri, hogy a július 03-i választás előkészítéséről, terveiről 
kapjanak néhány mondatos felvilágosítást.   
 
P. Berecz Anita jegyzőkönyvvezető: Jegyző úr irányításával a Jegyzői iroda készíti elő, még 
csak most indul a folyamat, hisz nem régen lett kitűzve a választás napja, tájékoztatni fogják 
a részönkormányzatot.  
 
Hajdu László bizottsági tag: Készítettek egy választási naptárt, abban benne van, mikor kell 
visszaküldeni az íveket, átküldi majd.  
 
Bódis Tamás bizottsági tag: Köszöni, hogy megnyitották a vizet, amit kért, de választ még 
nem kapott a Műszaki Ügyosztálytól a térvilágítás megépítésének lehetőségével 
kapcsolatban, illetve szó volt arról, hogy picit arrébb vinnék a kerítést, de ez annyira nem 
fontos, de ha lehet, akkor szeretnék kérni. 
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: A közvilágítás bővítéséról már többször beszéltek a Műszaki 
Ügyosztállyal, egybe rakják az igényeket, ez az igény ugye már jelezve lett, s nyilván a 
prioritások mentén lépnek. 
 
Bódis Tamás bizottsági tag: Most ez még annyira nem gond, nyilván az őszi idő 
beköszöntével válik aktuálissá.  
  
Monostori-Kalovits Márk elnök: Műszaki Ügyosztálynál van a téma, rá fog erősíteni. egy jó 
hírt még szeretne megosztani, szerdai napon a Testület előtt lesz egy napirendi pont, ahol a 



Közösségi Ház programjaira a többletforrásról fognak dönteni, így az idei Kamaraerdei napok 
programjai biztosítva lesznek.  
 
 
 
 
 
Napirend tárgyalása 
 

1.) Térfigyelőrendszer bővítése Kamaraerdőn 
 
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: ismerteti az előterjesztést. 
 
Bódis Tamás bizottsági tag: Annak idején volt egy ötmilliós keretük, s a rendszer kiépítését 
abból finanszírozták, nem tudja, hogy a megvalósításnál hány kamera lett kiépítve, de sokkal 
több doboz lett kitéve, mint kamera. Nagyon jó lett volna, ha pont itt a Beregszászi u.-Torockó 
u. kereszteződésénél van kamera, mert őt például pár éve kirabolták. Jó lenne tudni, hány éles 
kamera van, ki nézi pontosan. Jó, hogy le lesz fedve nagyjából az összes bejövő út. 
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: 12 millió forintos beruházás lesz, ezek a kamerák már 
minden igényt kielégítenek tudomása szerint. 
 
Kis Gyula bizottsági tag: Lenne még igény a Páva és a Sirály utca környékére, ha van rá 
mód, mert ott egy menekülő út van. 
 
Monostori-Kalovits Márk elnök: Erdélyi János úrral egyeztetett erről a kérdésről, nem 
vettette el a lehetőségét, vizsgálják ennek a forrásigényét, most a jelenlegi javaslatról tudnak 
dönteni. Miután több észrevétel nincs, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot.  
 
A határozati javaslatot a testület 5 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
4/2022.(IV. 25.) K-RÖK sz. határozat  
Térfigyelőrendszer bővítése Kamaraerdőn 
 
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kamaraerdei 
Részönkormányzat javasolja a Képviselő-testületnek, hogy  
 

1. hagyja jóvá a fennálló önkormányzati közterületi térfigyelő kamerarendszer 
– az előterjesztés szerinti kamaraerdei képfelvevők elhelyezésével történő 
– bővítését, valamint a képfelvevőkkel megfigyelt közterületek kijelölését.  

2.  az 1. pont szerinti döntéséről a rendőrséget tájékoztassa. 
 

 
 
Több napirendi pont nem lévén, az elnök megköszönte a munkát és az ülést 1840-kor 
bezárta. 
 
 
      Monostori-Kalovits Márk                                      Bódis Tamás  
                   elnök                                                   jegyzőkönyv-hitelesítő 


